



Please *sign &*
RETURN FORM
to the OFFICE.

Media / website consent form

News Media

The Surrey School District occasionally receives requests from the news media to interview, photograph or video record individuals or groups of students in connection with news stories. Also, reporters are sometimes invited to schools to publicize events, as well as student and school successes.

There are great stories in our schools to share and as a public body, we attempt to cooperate with the media whenever possible. However, your right to personal privacy is our priority. Therefore, we ask that this consent form be signed and returned to the school so we can respect your wish for family privacy.

_____ **Yes**, as the parent/guardian of the student named below, I give my consent to the publication/broadcast of his/her picture and/or name by the news media as described above.

_____ **No**, as the parent/ guardian of the student named below, I do not give my consent for the publication or broadcast of his/her picture and/or name by the news media, when and where the school or school district has control over such activity*.

****School & district staff cannot control news media access or photos/videos taken at public locations such as field trips, or school events open to the public, such as sports tournaments, student performances, school board meetings, etc.***

School / District Websites & Publications

In accordance with the *Freedom of Information and Protection of Privacy Act*, the Surrey School District requires consent to use a student's full name and/or photograph/video in a public way, such as on school or district websites or in written publications such as brochures, reports and advertisements. **Therefore, your permission is requested to publicly post or publish your child's full name, photo or video of your child in connection with school or district activities for websites, brochures, reports or advertisements.**

_____ **Yes**, as the parent or guardian of the student named below, I give my consent to the publication of his/her name, photo or video as described above.

_____ **No**, as the parent or guardian of the student named below, I do not give my consent for the publication of his/her name, photo or video as described above.

(Consent for secondary school students is valid until graduation. Consent for elementary students remains valid until Grade 8. However, you may review and change your consent at any time by contacting your school.)

Parent / Guardian Signature

Date

Secondary Student Signature

Date

Student's Name (print): _____ **Div:** _____ **Grade:** _____

媒体 / 网站同意书

(Media / website consent form)

新闻媒体 (News Media)

素里学区偶尔会收到新闻媒体的请求，要求对与新闻报道有关的个人或学生群体进行采访、拍照或录像。此外，记者有时会被邀请到学校来宣传学校举办的活动，以及报道学生和学校取得的成功故事。

我们学校有很多很棒的故事可以分享，作为一家公共机构，我们会尽可能与媒体合作。但是，您的个人隐私权是我们的首要考虑之事。因此，我们要求您签署此同意书并交回学校，以便我们尊重您对家庭隐私的愿望。

_____ 同意。作为以下学生的家长/监护人，我同意上述新闻媒体发布/广播他/她的照片和/或姓名。

_____ 不同意。作为以下学生的家长/监护人，在学校或学区控制的时间和地点举办活动时，我不同意新闻媒体发布或广播他/她的照片和/或姓名*。

**学校和学区工作人员无法控制新闻媒体进入或在公共场所拍摄照片/视频，例如外出实地考察，或向公众开放的学校活动，如体育比赛、学生表演、学校董事会会议等。*

学校 / 学区的网站及出版物

(School / District Websites & Publications)

根据《信息自由和隐私保护法》，素里学区要求您同意以公开方式使用学生的全名和/或照片/视频，例如在学校或学区的网站，或在小册子、报告和广告等书面出版物。因此，在网站、小册子、报告或广告中公开张贴或发布涉及学校或学区活动的您孩子的全名、照片或视频需要得到您的许可。

_____ 同意。作为以下学生的家长或监护人，我同意公开上述他/她的姓名、照片或视频。

_____ 不同意。作为下面提到的学生的家长或监护人，我不同意发布上述他/她的姓名、照片或视频。

(中学生的同意书有效期至毕业。小学生的同意书在 8 年级之前一直有效。但是，您可以随时联系您的学校，查看和更改您的同意书。)

_____ 家长/监护人签名

_____ 日期

_____ 中学生签名

_____ 日期

学生姓名 (正楷): _____ 班级: _____ 年级: _____